
 
 

Protokół Nr 8/2020  

z posiedzenia Komisji Oświaty i spraw społecznych  

z dnia 20 października 2020 r.  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Iwona Szajek - Przewodniczący - nieobecna 

2. Anna Hałupka – Z-ca Przewodniczącego  

3. Marek Piechowiak - członek 

4. Andrzej Grudziński - członek 

5. Kamil Koronka - członek 

6. Lucjan Tracz – członek  

7. Jakub Leśko - członek - nieobecny 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Opieka zdrowotna i stomatologiczna na terenie Gminy Bobrowice. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wojciech Wąchała – Wójt Gminy 

 

 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia komisji o godz. 8.00 dokonała Zastępca Przewodniczącej 

Komisji Oświaty i spraw społecznych Anna Hałupka, witając wszystkich zebranych. 

Następnie przedstawiła proponowany porządek posiedzenia, który został jednogłośnie 

przyjęty.   

 

Ad 2. 

W tym punkcie posiedzenia Komisja omówiła temat opieki zdrowotnej na terenie 

Gminy Bobrowice. 

Poruszono następujące kwestie do wyjaśnienia: 

1. Czy Wójt chce rozwiązać umowę z obecnym podmiotem. 

Wójt wyjaśnił, że nie chce rozwiązywać umowy, ale jeżeli obecny podmiot  będzie chciał 

rozwiązać umowę zrobi wszystko aby znaleźć inny podmiot. 

2. Czy Wójt przeprowadził jakieś rozmowy z innym podmiotem. 

Wójt wyjaśnił, że przeprowadził takie rozmowy jednak na chwilę obecną nie będzie ujawniał 

szczegółów dopóki nie pozna stanowiska obecnego podmiotu.   

3. Czy Wójt wystosował pismo do obecnego podmiotu z zapytaniem dlaczego 

przychodnia jest zamknięta. 

Wójt wyjaśnił, że podmiot sam wystosował pismo do urzędu informujące, że przychodnia w 

Bobrowicach będzie zamknięta na czas panującej pandemii. 

4. Jak wygląda umowa z gabinetem stomatologicznym. 

Wójt wyjaśnił, że na obecną chwilę nie wie i musi się z nią zapoznać. 

5. Czy i jak zostanie rozwiązana umowa z obecnym podmiotem, czy gabinet będzie mógł 

podpisać umowę najmu lokalu bezpośrednio z gminą?  

Wójt wyjaśnił, że jeżeli zajdzie taka potrzeba zostanie przygotowana odrębna  umowa dla 

gabinetu stomatologicznego. 

Dyskutowano również o obecnym podmiocie, mieszkańcy narzekają na brak przyjęć  

w przychodni,  brak możliwości pobrania krwi do badań, jednocześnie wszyscy stwierdzili, że 



 
 

opieka zdrowotna powinna funkcjonować na terenie gminy, a obecny podmiot nie zapewnia 

tej możliwości. 

 

Ad 3. 

 

Posiedzenie zamknięto o godz. 10:00. 

 

  Protokołowała:                                                                     Komisji Przewodniczyła 

 Ewelina Roszak                                                                          Z-ca Anna Hałupka  

  2020-10-20 

 

 

 

 

 

 


